

Title (en)
Device for developing color photo-prints.

Title (de)
Vorrichtung zur Entwicklung farbfotografischer Bilder.

Title (fr)
Dispositif pour le développement d'images photo en couleur.

Publication
EP 0085912 A1 19830817 (DE)

Application
EP 83100788 A 19830128

Priority
DE 8203539 U 19820210

Abstract (en)
[origin: US4486085A] In order to develop color-photographic images by the color diffusion process, a first cylindrical container (1) for receiving the aqueous-alkaline working solution (4) is provided having a threaded bushing (7) on its upper edge and a contact safeguard (5) under the bushing. A second container (2) for receiving the image-wise exposed mono-sheet material (10) to be developed is also provided which has a threaded core (9), by which it may be screwed into the threaded bushing (7) of the first container (1) and may be tightly sealed therewith. Development takes place according to the overturning method and may be carried out in a lightroom.

Abstract (de)
Zur Entwicklung farbfotografischer Bilder nach dem Farbdiffusionsverfahren ist ein erstes zylindrisches Gefäß (1) zur Aufnahme der wäßrig-alkalischen Arbeitslösung (4) am oberen Rand mit einer Gewindehülse (7) und darunter mit einem Berührungsschutz (5) versehen und ein zweites Gefäß (2) für die Aufnahme des zu entwickelnden bildmäßig belichteten Monoblattmaterials (10) besitzt einen Gewindekern (9), mit dem es in die Gewindehülse (7) des ersten Gefäßes (1) einschraubbar und mit diesem dicht verschließbar ist. Die Entwicklung findet nach der Kippmethode statt und kann im Hellraum durchgeführt werden.

IPC 1-7
G03D 13/06

IPC 8 full level
G03D 13/04 (2006.01); **G03C 8/42** (2006.01); **G03D 13/06** (2006.01)

CPC (source: EP US)
G03D 13/06 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [A] DE 651146 C 19371008 - NOEL PEMBERTON BILLING
• [A] US 1501904 A 19240722 - WALTER HARRIS BARNETT
• [A] GB 145996 A 19200708 - ALBERT RICHARD TURNER
• [A] CH 370645 A 19630715 - AGFA AG [DE]

Cited by
WO9841903A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0085912 A1 19830817; **EP 0085912 B1 19850904**; DE 3360690 D1 19851010; DE 8203539 U1 19820722; JP S58135744 U 19830912; US 4486085 A 19841204

DOCDB simple family (application)
EP 83100788 A 19830128; DE 3360690 T 19830128; DE 8203539 U 19820210; JP 1758083 U 19830210; US 46266483 A 19830131